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Protokół nr III /2015 

z sesji Rady Miejskiej w Lwówku 

z dnia 26 lutego 2015r. 

 

Sala Miejsko Gminnego Ośrodka Kultury w Lwówku. godz. 17.00 -19.30 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad III sesji Rady Miejskiej w Lwówku . 

2. Stwierdzenie quorum III sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

3. Przyjęcie protokołu II sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

4. Przyjęcie porządku obrad III sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

7. Interpelacje. 

8.Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

 Miejskiej w Lwówku na 2015 r. 

9. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od 

Powiatu Nowotomyskiego nieruchomości gruntowej. 

10. Projekt uchwały w sprawie: zaopiniowania projektu zarządzenia 

Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Poznaniu zmieniającego 

zarządzenie w sprawie ustanowienia planu ochrony dla rezerwatu przyrody 

„Wielki Las”. 

11.Projekt uchwały w sprawie: zaopiniowania projektu zarządzenia 

Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Poznaniu zmieniającego 

zarządzenie w sprawie ustanowienia planu ochrony dla rezerwatu przyrody 

„Rezerwat na Jeziorze Zgierzynieckim im. Bolesława Papi”. 

12. Projekt uchwały w sprawie: określenia kryteriów branych po uwagę w drugim 

etapie postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli działających na 

terenie gminy Lwówek. 

13. Projekt uchwały w sprawie zmiany chwały Nr II / 13 /2014 w sprawie: uchwały 

budżetowej na 2015r.  
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14. Projekt uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i 

Gminy Lwówek. 

15. Wręczenie listów gratulacyjnych z okazji wyborów na sołtysów. 

16. Odpowiedzi na interpelacje. 

17. Wolne głosy i wnioski. 

18. Zamknięcie obrad III sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Ad.1. Otwarcie obrad III sesji Rady Miejskiej w Lwówku . 

 

Otwarcia obrad III sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Lwówku Pan Piotr Przewoźny.  

Przewodniczący Rady powitał radnych, Burmistrza Miasta i Gminy, Sekretarza 

Gminy, protokolanta oraz uczestniczące w obradach społeczeństwo. 

 

Ad.2. Stwierdzenie quorum III sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

W obradach III sesji Rady Miejskiej w Lwówku uczestniczy 14 radnych, na 

ustawowy skład Rady 15, zatem Rada jest władna do odbycia obrad 

sesyjnych i podejmowania uchwał. 

Nieobecny radny to Pan Jan Szarata. 

Lista obecności załączona jest do mniejszego protokołu. 

 

Ad.3. Przyjęcie protokołu II sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Protokół II sesji wyłożony był w biurze Rady Miejskiej i nie zgłoszono do 

niego uwag, ani zastrzeżeń, w związku z tym radni przyjęli go „jednogłośnie” 

(14 głosami "za"). 

 

Ad.4. Przedstawienie porządku obrad III sesji Rady Miejskiej w 

Lwówku. 

 

Na obrady przybył Radny Jan Szarata, w związku z tym w sesji uczestniczy 

15 radnych. 
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Nie zgłoszono żadnych poprawek do porządku obrad III sesji Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Rady Pan Przewoźny odczytał ponownie porządek obrad III 

sesji Rady Miejskiej w Lwówku ww. brzmieniu.  

 

Radni porządek obrad przyjęli "jednogłośnie". 

 

Ad.5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy 

międzysesyjnej. 

 

Informacja z pracy Międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej w 

Lwówku załączona jest do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy 

międzysesyjnej. 

 

SPRAWOZDANIE BURMISTRZA MIASTA I GMINY LWÓWEK 

Z PRACY MIĘDZYSESYJNEJ W OKRESIE OD 29.12.2014 R. DO 26.02.2015 

 

Burmistrz spotkał się z: 

 Firmą Konwerga w sprawie Internetu szerokopasmowego 

 p. Witkowskimi w sprawie omówienia dalszej współpracy z gminą Wiesenburg-

Mark/Niemcy 

 przedstawicielem firmy ENEOS w sprawie podpisania umowy na konserwację 

oświetlenia drogowego 

 Konserwatorem Zabytków z Poznania w sprawie rewitalizacji Rynku i parku 

 P. Iwoną Monkiewicz w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

– dot. wiatraków 

 p. Skrętym w sprawie modernizacji ogrzewania C.O. w budynku Szkoły w Brodach 

 p. Zbigniewem Stasińskim w sprawie drogi gminnej w Brodach 

 przedstawicielami firmy MDW w sprawie wysypiska w Koninie 

 p. Pawłem Słaboszewskim w spr. gryzoni 

 p. Katarzyną Życką w sprawie konkursu Gospodarczo - Samorządowego HIT Regionu 

2014 
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 z nową Panią sołtys Grońsko w sprawie szkoły oraz korekty konarów drzew przy 

świetlicy 

 z p. Grzegorzem Bartol w sprawie wyłożenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego 

 p. Pawłem Skrzyszyńskim z Ośrodka Sportu i Rekreacji w Dusznikach w sprawie 

organizacji zawodów międzygminnych w tenisie stołowym 

 p. dr. Iwińskim w sprawie ośrodka zdrowia w Lwówku 

 Prezesem ZGK i Przedstawicielami Kancelarii Prawnej Leśny i Wspólnicy w sprawie 

umowy dzierżawy kanalizacji sanitarnej 

 p. Szuba i Szwed w sprawie dzierżawy drogi w Koninie 

 Prezesem ZGK o dyr. ZSPiP Pakosław p. Mirosławą Buczkowską w sprawie programu 

promującego ekologię 

 przedstawicielami PKO w celu podpisania umowy na obsługę bankową  

Burmistrz wziął udział w: 

 

 Spotkaniu wigilijnym Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury i Lwóweckiej Orkiestry Dętej 

 Obchodach Rocznicy Powstania Wielkopolskiego - Lwówek 

 Spotkaniu noworocznym Stowarzyszenia "Nasza Wieś Aktywna" - Bródki 

 Spotkaniu noworocznym Koła Gospodyń wiejskich Lwówek 

 Spotkaniu Partnerstwa Lwóweckiego 

 Spotkaniu noworocznym - Pniewy 

 Walnym zebraniu członków KOLD 

 Spotkaniu noworocznym Sekcji Emerytów i Rencistów oddziału Nauczycielstwa 

Polskiego w Lwówku 

 Zebraniu wiejskim w Pawłówku, Józefowie, Grońsku, Koninie, Chmielinku, Bródkach, 

Zgierzynce, Lipce Wielkiej, Krzywym Lesie, Wymyślance, Władysławowie, 

Komorowicach, Posadowie, Pakosławiu, Zębowie, Zygmuntowie, Komorowie, Liniu, 

Brodach 

 podpisaniu aneksu do umowy dot. ścieżki rowerowej - UMWW 

 Spotkaniu noworocznym - Nowy Tomyśl 

 Uroczystościach z okazji Dnia Seniora w ZSPiP Pakosław (w imieniu Burmistrza był 

Sekretarz) 

 Koncercie Galowym XV Regionalnego Festiwalu Kolęd i Pastorałek - MGOK Lwówek 

 Zebraniu OSP Zębowo,  

 Spotkaniu noworocznym Opalenica  
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 Naradzie rocznej z działalności Komendy Powiatowej państwowej Straży Pożarnej w 

Nowym Tomyślu 

 Odprawie rocznej podsumowującej pracę nowotomyskich policjantów 

 Spotkaniu w Urzędzie Wojewódzkim nt. współpracy z administracja rządową w zakresie 

zadań dot. zapewnienia bezpieczeństwa mieszkańcom województwa wielkopolskiego 

 Dyskusji publicznej nt. wiatraków w MGOK 

 Zakończeniu Ligi Halowej w OSiR Lwówek 

 Szkoleniu organizowanym przez RIO w Rosnówku 

 spotkaniu Burmistrzów i Wójtów Powiatu nowotomyskiego z Starostą 

 spotkaniu w sprawie tegorocznego Święta Chleba - MGOK 

 Zebraniu Ochotniczej Straży Pożarnej w Lwówku 

Burmistrz wydał następujące Zarządzenia:  

 

 (72) w sprawie zmiany uchwały budżetowej - zmiana dotyczy przeniesień w planie 

wydatków pomiędzy paragrafami klasyfikacji budżetowej 

 (1/2015) w sprawie ustalenia wysokości pogotowia kasowego w kasie Urzędu Miasta i 

Gminy w Lwówku na rok budżetowy 2015. 

 (2) w sprawie podziału ostatecznych kwot budżetu podległym jednostkom realizującym 

budżet w roku 2015 

 (3/2015) w sprawie ustalenia ceny nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży w V 

ustnym nieograniczonym przetargu (Brody) 

 (4/2015) w sprawie przeprowadzenia wyborów Sołtysów i Rad Sołeckich na terenie 

Gminy Lwówek 

 (5/2015) w sprawie zmiany Zarządzenia nr 4/2015 Burmistrza Miasta i Gminy Lwówek z 

dnia 07 stycznia 2015 r. 

 (6/2015) w sprawie ustalenia ceny nieruchomości do sprzedaży (Brody) 

 (7 i 8) w sprawie powołania komisji konkursowej w celu rozpatrzenia ofert w ramach 

otwartego konkursu na realizację w 2015 roku zadań publicznych: 

1/ Upowszechnianie kultury fizycznej i sportu wśród mieszkańców Gminy Lwówek 

w zakresie imprez nie związanych z ligowymi rozgrywkami sportowymi 

2/ organizacja Biegu Powstańczego oraz rozgrywek sportowych w ramach Szkolnego 

Związku Sportowego Wielkopolska 

3/ Propagowanie idei zjednoczonej Europy poprzez współpracę z zagranicą 

4/ Likwidacja barier dla osób niepełnosprawnych i z dysfunkcjami społecznymi oraz 

umożliwienie im należytego funkcjonowania w społeczeństwie 
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5/ Podnoszenie poziomu życia kulturalnego mieszkańców gminy Lwówek 

6/ Zimowy wypoczynek 

 (9) w sprawie zmiany uchwały budżetowej - zmiana dotyczy przeniesień w planie 

wydatków pomiędzy rozdziałami i paragrafami klasyfikacji budżetowej 

 (10) w sprawie zasad finansowania doskonalenia zawodowego nauczycieli 

zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Lwówek w 

roku 2015 

 (11) w sprawie zmiany uchwały budżetowej - zmiana dotyczy zwiększenia budżetu z 

tytułu otrzymanej dotacji na wypłatę dodatku energetycznego dla osób wrażliwych 

 (12) w sprawie przeprowadzenia wyborów Sołtysa i Rady Sołeckiej na terenie Sołectwa 

Zębowo 

Ogłoszono przetarg na: 

 

 Poprawa bezpieczeństwa mieszkańców Gminy Lwówek poprzez budowę mini-

miasteczka ruchu drogowego w miejscowości Chmielinko  

Gmina Lwówek informuje, że w dniu 2015-02-23 o godzinie 10:15 odbyło się otwarcie 

ofert, złożono następujące oferty : 

 

 

Nr Nazwa i adres Wykonawcy Cena oferty w 
PLN 

Uwagi 

 
1 

PH-B „TOM-BUD” Tomasz Ślotała 
ul. Długa 7, 64-310 Lwówek 

72 854,90zł  

 
2 

Usługowy Zakład Murarski Jacek 
Wachowiak 
Zębowo ul. Miłostowska 8, 64-310 
Lwówek  

62 176,20zł  

 
3 

ROTOMAT Sp. z o.o. 
ul. Stabłowicka 134, 54-062 Wrocław 

104 550,00zł  

 
4 

Usługi Ogólnobudowlane Piotr Gnoiński 
Ul. Grzybowa 12, 64-426 Łowyń 

87 656,70zł  

 
5 

Lubuskie Ogrody Usługi ogrodnicze 
Dagmara Napierała 
ul. Sienkiewicza 16, 66-300 Międzyrzecz 

56 580,00zł  

 
6 

Usługi BudowlaneWiesław Szałata 
ul. Wieleńska 49, 64-410 Sieraków 

139 978,16zł  
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Rozstrzygnięto: 

 

 oferty w ramach otwartego konkursu na realizację w 2015 roku zadań publicznych: 

 

Zadanie nr 1 - Upowszechnianie kultury fizycznej i sportu wśród mieszkańców 
Gminy Lwówek w zakresie imprez nie związanych z ligowymi rozgrywkami 

sportowymi 

Polski Związek Wędkarstwa 1 000,00 zł 

Stowarzyszenie Bądźmy za koń brat 500,00 zł 

Uczniowski Klub Sportowy PROMIEŃ 1 300,00 zł 

Towarzystwo Gimnastyczne SOKÓŁ 2 000,00 zł 

Uczniowski Klub Sportowy GRYF 2 000,00 zł 

Stowarzyszenie Nasze Brody 500,00 zł 

Liga Obrony Kraju 5 200,00 zł 

Stowarzyszenie Kultury Fizycznej 
MAWIT 

500,00 zł 

Ludowy Klub Sportowy Błyskawica 
Pakosław 

500,00 zł 

Stowarzyszenie Gospodynie Wiejskie 
Pakosławia 

500,00 zł 

Parafia Lwówek 1 000,00 zł 

Uczniowski Klub Sportowy ISKRA 1 000,00 zł 

 
Razem: 

16 000,00 zł 

Zadanie nr 2 - Organizacja Biegu Powstańczego oraz rozgrywek sportowych w 
ramach Szkolnego Związku Sportowego Wielkopolska 

Międzyszkolne Stowarzyszenie Kultury 
Fizycznej Wielkopolska 

14 000,00 zł 

 
Razem: 

14 000,00 zł 

Zadanie nr 3 - Propagowanie idei zjednoczonej Europy poprzez współpracę z 
zagranicą 

Stowarzyszenie Współpracy Gminy 
Lwówek z Zagranicą 

8 000,00 zł 

 
Razem: 

8 000,00 zł 

Zadanie nr 4 - Likwidacja barier dla osób niepełnosprawnych i z dysfunkcjami 
społecznymi oraz umożliwienie im należytego funkcjonowania w 

społeczeństwie 

Polskie Stowarzyszenie na Rzecz Osób 
z Upośledzeniem Umysłowym Koło 

Lwówek 
9 000,00 zł 

Razem: 9 000,00 zł 

Zadanie nr 5 - Podnoszenie poziomu życia kulturalnego mieszkańców Gminy 
Lwówek 

Polski Związek Emerytów, rencistów i 
inwalidów 

1 700,00 zł 

Ochotnicza Straż Pożarna Zębowo 2 000,00 zł 
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Stowarzyszenie Nasze Brody 750,00 zł 

Stowarzyszenie Gospodynie Wiejskie 
Pakosławia 

750,00 zł 

Związek Harcerstwa Polskiego 
Chorągiew Wielkopolska Hufiec Nowy 

Tomyśl 
300,00 zł 

Związek Harcerstwa Polskiego 
Chorągiew Wielkopolska Hufiec Nowy 

Tomyśl 
500,00 zł 

 
Razem: 

6 000,00 zł 

Zadanie nr 6 - Zimowy Wypoczynek Dzieci i Młodzieży 

Stowarzyszenie Bródki - nasza wieś 
aktywna 

400,00 zł 

Uczniowski Klub Sportowy PROMIEŃ 800,00 zł 

Towarzystwo Gimnastyczne SOKÓŁ 600,00 zł 

Stowarzyszenie Rodziców i Przyjaciół 
Szkoły w Grońsku Małe jest Piękne 

650,00 zł 

Stowarzyszenie Nasze Brody 550,00 zł 

Stowarzyszenie Gospodynie Wiejskie 
Pakosławia 

650,00 zł 

Parafia Lwówek 1 500,00 zł 

Polskie Stowarzyszenie na Rzecz Osób 
z Upośledzeniem Umysłowym Koło 

Lwówek 
600,00 zł 

Uczniowski Klub Sportowy ISKRA 700,00 zł 

Związek Harcerstwa Polskiego 
Chorągiew Wielkopolska Hufiec Nowy 

Tomyśl 
550,00 zł 

Razem: 7 000,00 zł 

 
 
Rozstrzygnięto konkurs o przyznanie dotacji dla klubów sportowych z terenu 
gminy Lwówek na rok 2015. Przekazano dotację według poniższego 
zestawienia: 

Lwóweckie Towarzystwo Piłkarskie „POGOŃ” Lwówek 35 000 zł 

Stowarzyszenie Kultury Fizycznej „MAWIT” Lwówek 25 000 zł 

Ludowy Klub Sportowy „BŁYSKAWICA” Pakosław  7 500 zł 

Ludowy Klub Sportowy „SPARTA” Brody  7 500 zł 

Ludowy Klub Sportowy „GROM” Zębowo  7 500 zł 

Towarzystwo Gimnastyczne „SOKÓŁ” Brody  7 500 zł 

Uczniowski Klub Sportowy „Lwy” Lwówek 0 zł 

 Suma: 90 000 zł 

 

-Radna Woźna prosiła o przybliżenie informacji w sprawie spotkania 

z Panem Stasińskim w sprawie drogi w Brodach. 
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-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz wyjaśnił, że rozmowa dotyczyła 

naprawy drogi gruntowej Brody - Huby. Jest to droga dojazdowa do pól, 

która była w bardzo złym stanie. 

-Radny Wojciechowski interesował się naprawą co. w Szkole Podstawowej 

w Brodach. Czy dotyczyło to mieszkania prywatnego?. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz wyjaśnił, że jest to mieszkanie w 

zasobach oświatowych, które zamieszkuje były dyr tej placówki Pan Skręty. 

Po długich rozmowach doszliśmy do wniosku, że włączymy ten lokal  

w system szkoły, a naprawę i zużycie nośników ciepła wliczymy w koszty 

czynszu. 

 

Radni nie wnieśli więcej zapytań. 

 

ad.7. Interpelacje. 

 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny poinformował, że do Rady wpłynęły 

4 interpelacje międzysesyjne. 

Dwie interpelacje radnej Woźnej i dwie radnego Stępinskiego.  

Interpelacje Pana Stępinskiego wpłynęły do biura Rady dzisiaj przed 

obradami i zostaną przekazane Panu Burmistrzowi ponieważ z treści 

wynika, że tam należy oczekiwać odpowiedzi. Nie dotyczą one Rady,  

a radny Stępinski oczekuje odpowiedzi na piśmie. 

Radna Woźna na pierwsza interpelację otrzymała juz na piśmie odpowiedź. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz w tym miejscu wyjaśnił, że na drugą 

interpelację również udzielono odpowiedzi, ale skierowano ją do Zakładu 

Doświadczalnego i wskazano firmę zajmującą się rozbiórką i utylizacją 

eternitu. 

Pani Woźna wyraziła zadowolenie z udzielonej odpowiedzi na interpelację 

międzysesyjną 

 

8.Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej  Rady 

Miejskiej w Lwówku na 2015 r. 

 

-Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Andrzej Jędrzejczak odczytał  
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plan pracy Komisji na 2015 rok. 

Plan pracy Komisji stanowi załącznik do uchwały. 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny odczytał opinię stałych Komisji Rady  

w odniesieniu do ww. planu pracy, która jest pozytywna. 

Radni nie wnieśli uwag  w związku z tym przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała Nr III / 19 /2015 w sprawie: zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej  

Rady Miejskiej w Lwówku na 2015 rok została przyjęta "jednogłośnie" i załączona 

jest do niniejszego protokołu. 

 

Ad.9. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na nieodpłatne 

nabycie od Powiatu Nowotomyskiego nieruchomości gruntowej. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz poinformował, że jest to 

nieruchomość gruntowa położona w Brodach, którą to za zgodą Starosty 

Nowotomyskiego uporządkowaliśmy i urządziliśmy jako skwer i plac zabaw. 

Chcąc nadal na tym terenie inwestować zasadne jest przejęcie tego gruntu 

od Starostwa, tym bardziej, że jest to przejęcie nieodpłatnie. 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny poprosił przewodniczących stałych 

komisji Rady o odczytanie wypracowanych na swych posiedzeniach opinii  

w temacie powyższej uchwały. 

-Komisja Rewizyjna - opinia "jednogłośnie" pozytywna. 

-Komisja Rozwoju Gospodarczego, Prawa i Finansów - opinia pozytywna. 

-Komisja Oświaty, Kultury, Turystyki i Zdrowia - opinia "jednogłośnie" 

pozytywna. 

-Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska - - opinia "jednogłośnie" 

pozytywna. 

 

Ponieważ nie zgłoszono uwag, Przewodniczący Rady przystąpił do 

głosowania. 

 

Uchwała Nr III / 20 /2015 w sprawie: wyrażenia zgody na nieodpłatne 

nabycie od Powiatu Nowotomyskiego nieruchomości gruntowej została 

przyjęta "jednogłośnie" i złączona jest do niniejszego protokołu. 
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Ad. 10. Projekt uchwały w sprawie: zaopiniowania projektu zarządzenia 

Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Poznaniu 

zmieniającego zarządzenie w sprawie ustanowienia planu ochrony dla 

rezerwatu przyrody „Wielki Las”. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz informował, że plan ochrony dla 

rezerwatu został przedstawiony radnym już w styczniu 2014 roku, gdzie 

podjęliśmy uchwałę. Opinia o tym planie była pozytywna. Przesłano ją do 

Ministerstwa Ochrony Środowiska, które dopatrzyło się uchybień. 

Obecnie Regionalny Dyrektor Ochrony Środowiska przesyła nam plan  

z naniesionymi poprawkami, w związku z tym należy te poprawki podjąć 

uchwałą. 

Jest to uściślenie niektórych zapisów np .niszczenie niektórej roślinności czy 

ochrony pewnych jeszcze innych gatunków. 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny stwierdził, że projekt tej uchwały był 

przedmiotem posiedzeń stałych komisji Rady, gdzie zostały wypracowane 

stosowne opinie. 

 

Opinie stałych Komisji Rady: 

-Komisja Rewizyjna - opinia "jednogłośnie" pozytywna. 

-Komisja Rozwoju Gospodarczego, Prawa i Finansów - opinia pozytywna. 

-Komisja Oświaty, Kultury, Turystyki i Zdrowia - opinia "jednogłośnie" 

pozytywna. 

-Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska - - opinia "jednogłośnie" 

pozytywna. 

Ponieważ nie zgłoszono uwag, ani zastrzeżeń Przewodniczący Rady 

przystąpił do głosowania. 

 

 

 

Uchwała Nr III / 21 /2015 w sprawie: zaopiniowania projektu zarządzenia 

Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Poznaniu 

zmieniającego zarządzenie w sprawie ustanowienia planu ochrony dla 
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rezerwatu przyrody „Wielki Las” została przyjęta "jednogłośnie" i 

załączona jest do niniejszego protokołu. 

 

Ad.11.Projekt uchwały w sprawie: zaopiniowania projektu zarządzenia 

Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Poznaniu 

zmieniającego zarządzenie w sprawie ustanowienia planu ochrony dla 

rezerwatu przyrody „Rezerwat na Jeziorze Zgierzynieckim im. 

Bolesława Papi”. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz informował, że ta uchwała jest 

identyczna jak poprzednia tylko dotyczy planu ochrony dla rezerwatu 

przyrody „Rezerwat na Jeziorze Zgierzynieckim im. Bolesława Papi”. 

 

Opinie stałych Komisji Rady: 

 

-Komisja Rewizyjna - opinia "jednogłośnie" pozytywna. 

-Komisja Rozwoju Gospodarczego, Prawa i Finansów - opinia pozytywna. 

-Komisja Oświaty, Kultury, Turystyki i Zdrowia - opinia "jednogłośnie" 

pozytywna. 

-Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska - - opinia "jednogłośnie" 

pozytywna. 

 

Ponieważ nie zgłoszono uwag, ani zapytań Przewodniczący Rady przystąpił 

do głosowania. 

 

Radni Uchwałę Nr III / 22 /2015 w sprawie: zaopiniowania projektu 

zarządzenia Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Poznaniu 

zmieniającego zarządzenie w sprawie ustanowienia planu ochrony dla 

rezerwatu przyrody „Rezerwat na Jeziorze Zgierzynieckim im. 

Bolesława Papi” przyjęli "jednogłośnie" i załączona jest do protokoły. 

 

Ad.12. Projekt uchwały w sprawie: określenia kryteriów branych po uwagę w 

drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli 

działających na terenie gminy Lwówek. 
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-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz poinformował, że od 01.01.2014 roku 

nastąpiła nowelizacja ustawy o systemie oświaty, która wprowadza zmiany naboru 

dzieci do szkól i przedszkoli. Ta uchwała określa zasady naboru, ale gminy są 

również zobowiązane do określenia dodatkowych kwalifikacji. My ze swej strony 

proponujemy: 

Kryterium Punkty 

1. Dziecko w roku szkolnym, na który odbywa się rekrutacja, 

podlega obowiązkowi rocznego przygotowania 

przedszkolnego 

10 pkt. 

2. Oboje rodzice (prawni opiekunowie) uczą się, studiują, 

pracują, wykonują rolniczą lub prowadzą zarejestrowaną 

działalność gospodarczą - dotyczy to również rodzica 

(prawnego opiekuna) uczącego się, studiującego, 

pracującego, wykonującego rolniczą lub prowadzącego 

zarejestrowaną działalność gospodarczą, samotnie 

wychowującego dziecko. 

10 pkt. 

3. Oboje rodziców (prawnych opiekunów) dla celów 

rozliczenia podatku dochodowego wskazuje jako miejsce 

zamieszkania teren gminy Lwówek - dotyczy to również 

rodzica (prawnego opiekuna) samotnie wychowującego 

dziecko. 

8 pkt. 

4. Rodzeństwo dziecka uczęszcza w danym roku szkolnym, 

na który odbywa się rekrutacja, do tego samego 

przedszkola. 

6 pkt. 

5. Dziecko wcześniej uczęszczało do żłobka. 4 pkt. 

6. Dziecko pochodzi z rodziny z udokumentowaną trudną 

sytuacją rodzinną lub materialną, co skutkuje 

korzystaniem z pomocy społecznej lub świadczeń 

rodzinnych. 

2 pkt. 

 

Wymaganymi dokumentami potwierdzającymi spełnienie przez kandydata 

kryteriów o których wyżej mowa są: 
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1) dla kryterium nr 2 - oświadczenie o pobieraniu nauki lub studiowaniu w trybie 

dziennym, oświadczenie o zatrudnieniu, wykonywaniu rolniczej lub prowadzeniu 

zarejestrowanej działalności gospodarczej; 

2) dla kryterium nr 3 - oświadczenie o wskazaniu gminy Lwówek, jako miejsca 

zamieszkania dla celów rozliczenia podatku dochodowego; 

3) dla kryterium nr 6 - oświadczenie o korzystaniu rodziny z pomocy społecznej lub 

świadczeń rodzinnych. 

Proces rekrutacji odbędzie się po podjęciu tej uchwały, ale mamy informację od dyr, 

że zapewniamy w 100% miejsca i drugiego naboru nie będzie. 

 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny poinformował, że projekt uchwały w sprawie: 

określenia kryteriów branych po uwagę w drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli działających na terenie gminy Lwówek 

był omawiany na posiedzeniu stałych komisji Rady, gdzie wspólnie wypracowano 

opinię pozytywną. 

Radni nie wnieśli zapytań, w związku z tym przystąpiono do głosowania. 

 

Radni Uchwałę Nr III / 23 /2015 w sprawie: określenia kryteriów branych po 

uwagę w drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do publicznych 

przedszkoli działających na terenie gminy Lwówek przyjęli "jednogłośnie" i 

stanowi ona załącznik do protokołu. 

 

Ad. 13. Projekt uchwały w sprawie zmiany chwały Nr II / 13 /2014 w sprawie: 

uchwały budżetowej na 2015r.  

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz proponował wnieś do uzasadnienia 

autopoprawkę w brzmieniu:  

Przeniesienie w planie wydatków pomiędzy paragrafami w dz. 600, rozdział 

60016 Drogi publiczne gminne, z§ 4300 zakup usług pozostałych – kwota 

2.000,00 do § 4430 różne opłaty i składki – kwota 2.000,00 z 

przeznaczeniem na opłatę za umieszczenie w pasie drogi infrastruktury i 

zapisać jako pkt 19. 
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 Kontynuując Burmistrz Miasta i Gminy informował, że w związku z tym 

Budżet Miasta i Gminy Lwówek niniejszą uchwałą został zwiększony po 

stronie dochodów oraz po stronie wydatków o kwotę 930.215,50 

zmiany dotyczą: 

 
DOCHODY: 
 

1. Zwiększenie planu dochodów w dz. 921 Kultura i ochrona dziedzictwa 
narodowego, rozdział 92109 Domy kultury, świetlice i kluby, § 0750 wpływy z 
dzierżaw – kwota 800,00 (wynajem świetlicy w Zębowie) 
 

2. Zwiększenie planu dochodów w dz. 926, rozdział 92605 Zadania w zakresie 
kultury fizycznej, § 6307 Dotacja celowa – kwota 155.226,00 - środki po 
weryfikacji i zatwierdzeniu wniosku       o płatność po realizacji inwestycji dot, 
budowy boiska w miejscowości Brody. 
 

3. Zwiększenie planu dochodów w dz. 720 Informatyka, rozdział 72095 Pozostała 
działalność – kwota ogółem  241.716,00 w tym: § 6207 Dotacja celowa – 
kwota 205.458,86 oraz § 6209 Dotacja celowa – kwota 36.257,14 (pozostała 
kwota środków  po zrealizowanej inwestycji „Przeciwdziałanie wykluczeniu 
cyfrowemu”) 
 

4. Zwiększenie planu dochodów w dz. 010 rolnictwo i łowiectwo, rozdział 01010 
Infrastruktura wodociągowa i sanitacyjna , § 6680 wpłata środków 
niewykorzystanych w terminie z rachunku środków niewygasających – kwota 
734.312,50- dotyczy budowy kanalizacji Grońsko – Komorowo 
 

5. Umniejszenie planu dochodów w dz. 758, rozdział 75801 Subwencja 
oświatowa, § 2920 subwencja – kwota 201.839,00 (Pismo Ministra Finansów 
ST3.4750.5.2015) 

 
 WYDATKI: 

1. Zwiększenie planu wydatków w dz. 921 Kultura i ochrona dziedzictwa 
narodowego, rozdział 92109 Domy kultury, świetlice i kluby, § 4210 zakup 
materiałów – kwota 800,00 z przeznaczeniem na zakup opału do świetlicy 
wiejskiej w Zębowie 
 

2. Zwiększenie planu wydatków w dz. 710 Działalność usługowa, rozdział 71014 
Usługi kartograficzne i geodezyjne,§ 4300 zakup usług pozostałych – kwota 
20.000,00 z przeznaczeniem na wykonanie prac geodezyjnych i projektów pod 
planowane inwestycje.  
 

3. Zwiększenie planu wydatków  w dz. 600 Transport i łączność, rozdział 60095 
Pozostała działalność- kwota ogółem 77.000,00  w tym: §6057 – Wydatki 
inwestycyjne – kwota 50.000,00 oraz § 6059 wydatki inwestycyjne – kwota 
27.000,00 z przeznaczeniem na realizację zadania pn. ”Poprawa 
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bezpieczeństwa mieszkańców Gminy Lwówek poprzez budowę mini 
miasteczka ruchu drogowego w miejscowości Chmielinko” 
 

4. Zwiększenie planu wydatków w dz. 700, rozdział 70005 Gospodarka gruntami i 
nieruchomościami- kwota ogółem 144.000,00 w tym: § 6060 zakupy 
inwestycyjne – kwota 24.000,00 z przeznaczeniem na zakup gruntu w Lwówku 
przy ul. Nowotomyskiej oraz § 4530 podatek od towarów i usług VAT-kwota 
120.000,00 
 

5. Przeniesienie w planie wydatków pomiędzy paragrafami klasyfikacji budżetowej 
w dz. 750 , rozdział 75011 Urzędy Wojewódzkie, z § 4350 zakup dostępu do 
sieci Internet –kwota 300,00 oraz z § 4370 rozmowy telef stacjonarne- kwota 
500,00 do § 4360 rozmowy telefon – kwota ogółem 800,00. 
 

6. Przeniesienie w planie wydatków pomiędzy paragrafami klasyfikacji budżetowej 
w dz. 750 , rozdział 75023 Urzędy Gmin, z § 4350 zakup dostępu do sieci 
Internet –kwota 30.000,00 oraz z § 4370 rozmowy telef stacjonarne- kwota 
7.500,00 do § 4360 rozmowy telefon – kwota ogółem 37.500,00. 
 

7. Przeniesienie w planie wydatków pomiędzy paragrafami klasyfikacji budżetowej 
w dz. 801 , rozdział 80101 Szkoły podstawowe, z § 4350 zakup dostępu do 
sieci Internet –kwota 5.600,00 oraz z § 4370 rozmowy telef stacjonarne- kwota 
7.900,00 do § 4360 rozmowy telefon – kwota ogółem 13.500,00. 
 

8. Przeniesienie w planie wydatków pomiędzy paragrafami klasyfikacji budżetowej 
w dz. 801 , rozdział 80104 Przedszkola, z § 4350 zakup dostępu do sieci 
Internet –kwota 400,00 oraz z § 4370 rozmowy telef stacjonarne- kwota 
700,00 do § 4360 rozmowy telefon – kwota ogółem 1.100,00. 
 

9. Przeniesienie w planie wydatków pomiędzy paragrafami klasyfikacji budżetowej 
w dz. 801 , rozdział 80110 Gimnazjum, z § 4350 zakup dostępu do sieci 
Internet –kwota 1.000,00 oraz z § 4370 rozmowy telef stacjonarne- kwota 
1.200,00 do § 4360 rozmowy telefon – kwota ogółem 2.200,00. 
 

10. Przeniesienie w planie wydatków pomiędzy paragrafami klasyfikacji 
budżetowej w dz. 851 , rozdział 85154 Przeciwdziałanie alkoholizmowi, z § 
4370 rozmowy telef stacjonarne- kwota 1.000,00 do § 4360 rozmowy telefon – 
kwota ogółem 1.000,00. 
 

11. Przeniesienie w planie wydatków pomiędzy paragrafami klasyfikacji 
budżetowej w dz. 852 , rozdział 85212 Świadczenia rodzinne , z § 4350 zakup 
dostępu do sieci Internet –kwota 600,00 oraz z § 4370 rozmowy telef 
stacjonarne- kwota 1.350,00 do § 4360 rozmowy telefon – kwota ogółem 
1.950,00. 
 

12. Przeniesienie w planie wydatków pomiędzy paragrafami klasyfikacji 
budżetowej w dz. 852 , rozdział 85219 Ośrodki pomocy społecznej , z § 4350 
zakup dostępu do sieci Internet –kwota 1.800,00 oraz z § 4370 rozmowy telef 
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stacjonarne- kwota 2.000,00 do § 4360 rozmowy telefon – kwota ogółem 
3.800,00. 
 

13. Przeniesienie w planie wydatków pomiędzy paragrafami klasyfikacji 
budżetowej w dz. 853, rozdział 85305 Żłobki  , z § 4370 rozmowy telef 
stacjonarne- kwota 700,00 do § 4360 rozmowy telefon – kwota ogółem 
700,00. 
 

14. Przeniesienie w planie wydatków pomiędzy paragrafami klasyfikacji 
budżetowej w dz. 926 , rozdział 92601 Obiekty sportowe , z § 4350 zakup 
dostępu do sieci Internet –kwota 700,00 oraz z § 4370 rozmowy telef 
stacjonarne- kwota 1.000,00 do § 4360 rozmowy telefon – kwota ogółem 
1.700,00. 
 
Zmian w pkt 5-14 dokonuje się w związku ze zmianą klasyfikacji budżetowej 
rozporządzeniem Ministra Finansów. Zmiany w planach wydatków dotyczą 
wszystkich podległych jednostek gdzie występowały §§ 4350 i 4370 a obecnie 
plan z wymienionych §§ przenosi się do § 4360. 
 

15. Zwiększenie planu wydatków w dz. 010 Rolnictwo i łowiectwo, rozdział 01010 
Infrastruktura wodociągowa i sanitacyjna wsi –§6059  kwota ogółem 
734.312,50 na zadanie „Budowa kanalizacji sanitarnej w Gminie Lwówek. 
Miejscowości Grońsko Komorowo.”  
 

16. Przeniesienie w planie wydatków w dz. 010, rozdział 01010 Infrastruktura 
wodociągowa i sanitacyjna wsi  w zadaniu pn. „Budowa kanalizacji sanitarnej 
w Gminie Lwówek. Miejscowości Grońsko Komorowo.” § z 6057 wydatki 
inwestycyjne – kwota 142.765,00 do §6059 wydatki inwestycyjne – kwota 
142.765,00 
 

Po dokonanych zmianach w pkt 15-16 środki  w planie wydatków na realizacje 
w/w inwestycji przedstawiają się następująco: - kwota ogółem 1.399.029,50 w 
tym : § 6057 – kwota 419.585,00 a § 6059 – kwota 979.444,50. Zmiany 
powyższe spowodowane są podpisaniem aneksu z Urzędem Marszałkowskim 
w Poznaniu w miesiącu styczniu 2015r. 
 

17. Umniejszenie planu wydatków w dz. 010, rozdział 01010 Infrastruktura 
wodociągowa                i sanitacyjna , § 6050 wydatki inwestycyjne – kwota 
50.000,00 z zadania „Budowa kanalizacji deszczowej w Lwówku na ul. 
Słonecznej. 
 

18. Zwiększenie planu wydatków w dz. 600, rozdział 60016 Drogi publiczne 
gminne, § 4210 zakup materiałów – kwota 4.103,00 z przeznaczeniem na 
zakup przystanku przy drodze gminnej dla dzieci oczekujących na autobus 
szkolny w Koninie. 
 

19. Przeniesienie w planie wydatków pomiędzy paragrafami w dz. 600, rozdział 

60016 Drogi publiczne gminne, z§ 4300 zakup usług pozostałych – kwota 
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2.000,00 do § 4430 różne opłaty i składki – kwota 2.000,00 z przeznaczeniem 

na opłatę za umieszczenie w pasie drogi infrastruktury. 

 

-Ponieważ radni nie wnosili uwag, ani zapytań Przewodniczący Rady Pan 

Przewoźny odczytał opinię stałych komisji Rady, która jest pozytywna i przystąpił do 

głosowania. 

 

Uchwała Nr III / 24 /2015 w sprawie: zmiany chwały Nr II / 13 /2014 w sprawie: 

uchwały budżetowej na 2015r.  została przyjęta "jednogłośnie" i załączona jest 

do protokołu. 

 

Ad.14. Projekt uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Lwówek. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz poinformował, że dokonane zmiany  

w budżecie są również zawarte w wieloletniej prognozie finansowej, tylko w formie 

tabelarycznej. Wszystkie wskaźniki są zachowane, a więc nie ma żadnych 

zagrożeń. 

 

Radni Uchwałę Nr III / 25 /2015 w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Lwówek przyjęli "jednogłośnie" i załączona jest 

ona do niniejszego protokołu. 

 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny na wniosek radnych ogłosił 10 minutową 

przerwę. 

Po wznowieniu obrad przystąpiono do realizacji kolejnego punktu obrad. 

Ad.15. Wręczenie listów gratulacyjnych z okazji wyborów na sołtysów. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz wspólnie z Przewodniczącym Rady 

Panem Przewoźnym wręczali nominacje sołtysom wybranym w wyborach 

2015r. 

16. Odpowiedzi na interpelacje. 
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-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz informował, że odpowiedzi na 

interepelacje Pana Stepinskiego zostaną udzielone na piśmie na kolejnej 

sesji, ale już dziś częściowo odpowie na zapytanie w odniesieniu do 

powiązania rodziny Burmistrza z inwestorem wiatraków Panem Grzegorzem 

Bartolem.  

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz stwierdził, że począwszy od dziadka  

i babci, a także ojciec i moja mama nie miała żadnych powiązań z tą firmą, 

co się tyczy rodziny mojej żony nie pytałem ale przypuszczam, że mój teść, 

ani teściowa też nie miał powiązań z firmą Bartol. Co się tyczy mnie w 90 

roku do firmy Bartol odstawiłem 7,5 tony selera, wtedy firma ta skupowała 

warzywa na susz, to był mój jedyny kontakt z firmą Bartol. Co się tyczy mojej 

żony, tu potwierdziła w 100% że nie ma żadnej styczności z firmą Pana 

Bartola, co się tyczy mojej córki potwierdziła, że w żaden sposób nie miała 

styczności z firmą Bartol. Zaś mój syna, tak potwierdził, że w 2009 roku w 

kwietniu zatrudnił się, a w grudniu 2010 rozwiązał stosunek pracy z firmą 

Bartol. Był zatrudniony na stanowisku powiedzmy komiwojażera i nie 

przyjmował go do pracy firma Bartol tylko oddział dystrybucyjny  

w Szczecinie”.  

Poza tym Burmistrz odczytał zapis konstytucyjny, który gwarantuje nawet 

osobom publicznym prywatność osobistą i stwierdził, że nie życzy sobie 

więcej tego typu pomówień, gdyż sprawa może znaleźć swój finał w sądzie. 

Na pozostałe interpelacje będzie udzielona odpowiedź na piśmie. 

-Radny Stępinski twierdził, że ma prawo pytać. Nie było by takich pytań, 

gdyby nie wiatraki, a Pan Burmistrz nic w tym kierunku dla Chmielinki nie 

robi. 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny zwrócił się z pytaniem czy 

odpowiedzią Burmistrza na pierwszą część interpelacji jest Pana Stępinski 

usatysfakcjonowany. 

-Radny Stępinski potwierdził, że tak. 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny stwierdził, że Rada winna opierać 

się na faktach, a nie na pomówieniach. O farmach wiatrakowych będziemy 

zapewne rozmawiać na kolejnych sesjach. 

17. Wolne głosy i wnioski. 
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-Radny Trzybiński interesował się kwotą 7.500 zł, z której zrezygnował Klub 

Sportowy w Pakosławiu, czy będą one rozdzielone na kolejne kluby?.  

Pytał również czy zostały podniesione opłaty targowe, gdyż słyszy się 

niezadowolenie handlujących?. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz wyjaśnił, że środki zaplanowane na 

kluby pozostaną w tym dziale. Zaś co do opłat targowych, to obowiązują one 

juz od 10 lat. Teraz zarządzający targowiskiem porządkuje niektóre sprawy. 

Ponieważ stoiska są tak duże, a pobierana opłata nie jest adekwatna do 

rozmiarów. Mamy na uwadze naszych producentów. Dochodzi do różnych 

ekscesów i w zasadzie nie mają nasi producenci miejsca na handel. 

-Radna Woźna zwróciła się z pytaniem w sprawie "oblężenia" naszych 

parkingów wokół miasta. Teraz to już nie tylko w dni targowe, ale i też w co 

dziennie dni nie ma miejsca na parkowanie. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz wyjaśnił, że podjęto prace w sprawie 

rozeznania kosztów inwestycyjnych urządzenia parkingu na placu, gdzie 

organizowane są nasze imprezy. Chcielibyśmy zlokalizować tam tak ok. 70 

miejsc parkingowych. Większość samochodów obecnie to samochody osób 

dojeżdżających do pracy i właśnie tam chcielibyśmy, aby te samochody 

parkowali. Gdyby to nie poskutkowało to będziemy zmuszeni wprowadzić 

opłaty za parkowanie wokół Rynku. 

-Radna Starosta interesowała się tokiem prac nad drogą Linie -Zębowo. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz wyjaśnił, że jest opracowywana 

dokumentacja. Czekamy też na decyzję z Urzędu Marszałkowskiego, gdyż 

sami finansowo nie podołamy wykonać tego zadania. 

-Głos zabrał Pan Czarkowski -mieszkaniec Chmielinka i wrócił do interpelacji 

radnego Stępinskiego, gdzie był zapis, aby zamieszczać projekty uchwał na 

stronie internetowej BIP. Ponadto domagał się zamieszczenia zarządzenia 

Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w sprawie planów ochrony 

rezerwatu "Wielki Las" i rezerwatu na "Jeziorze Zgierzynieckim im. 

Bolesława Papi". 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny zwrócił się do radnego Stępinskiego 

o wyjaśnienie, czy interpelacja jest wniesiona przez radnego, czy przez 

Pana Czarkowskiego i tu powtórzył, że ta interpelacja wpłynęła do 

sekretariatu Urzędu w dniu wczorajszym, dziś natomiast wpłynęła do biura 
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Rady. Odpowiedzi i tak udzieli Burmistrz ponieważ pytania są właśnie tam 

kierowane. Nie dotyczą działalności Rady. Co tyczy się zarządzenia 

Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska, to były one szczegółowo 

dyskutowane na wspólnym posiedzeniu radnych. Poprawki są czysto 

kosmetyczne i nie było sensu zamieszczać tego zarządzenia na stronie BIP. 

-Pan Dziubała - mieszkaniec wsi Chmielinka wrócił do tematyki farm 

wiatrowych i okalających wieś Chmielinko żwirowni. Pan Dziubała wskazał 

na bardzo małe zainteresowanie radnych, gdyż przy omawianiu planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy, czyli tak ważnym dla wszystkich 

temacie na sali uczestniczyło aż 5 radnych 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny poinformował, że to nie jest temat na 

dzisiejszą sesję. Nie należy mówić, że jest zbyt małe zainteresowanie, gdyż 

jest to problem nas wszystkich i będziemy zapewne nad tym tematem  

dyskutować i to pewnie jeszcze nie jeden raz. Na tym spotkaniu nie wszyscy 

radni mogli być, gdyż również pracują i mają inne sprawy osobiste. 

Przewodniczący w tym czasie uczestniczył w innym spotkaniu. 

-Pan Czarkowski interesował się, czy będzie przed podjęciem ostatecznej 

decyzji w sprawie wiatraków spotkanie z mieszkańcami wsi Chmielinko. 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny potwierdził, że odbędzie się takie 

spotkanie, ale teraz apeluje o spokój, o zaprzestanie opisywania na portalu 

internetowym niesprawdzonych i złośliwych artykułów szkalujących często 

Burmistrza i radnych. 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny przywołał do porządku pana Skałaskiego, 

zasiadającego na widowni, informując Go, że gest jaki wykonał w trakcie 

wystąpienia Przewodniczącego, jest gestem karalnym (pozycja pozdrowienia 

nazistowskiego) - dopisana poprawka na wniosek Pana Wojciechowskiego- IV 

sesja RM. 

 

 

 

 

 

 

18. Zamknięcie obrad III sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 
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Po wyczerpaniu porządku Przewodniczący Rady Pan Piotr Przewoźny 

zamknął obrady III sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Protokołowała: 

Wiesława Radecka 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Lwówku 

 

/-/ Piotr Przewoźny 

 


